
  

  

ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 25 Νοέμβριου 2024  

  

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών  

ΘΕΜΑ: «Αυξημένα τροχαία ατυχήματα στο Πόρτο Ράφτη λόγω σοβαρών κακοτεχνιών 

του οδικού δικτύου» 

  

Αξιότιμε κ. Υπουργέ,   

Τα τελευταία χρόνια γινόμαστε μάρτυρες πολλών τροχαίων ατυχημάτων στο Δήμο Μαρκόπουλου- 

Μεσογαίων και ειδικότερα στην Περιοχή του Πόρτο Ράφτη, εξαιτίας της τραγικής κατάστασης 

στην οποία έχει περιέλθει το οδικό δίκτυο της περιοχής. 

Το οδικό δίκτυο του Πόρτο Ράφτη, μια περιοχή με αυξημένη κυκλοφορία και σημαντική τουριστική 

δραστηριότητα, παρουσιάζει σοβαρά προβλήματα, που όχι μόνο δυσχεραίνουν την κυκλοφορία 

αλλά και θέτουν σε κίνδυνο την ασφάλεια των πολιτών. 

Σύμφωνα με τις καταγγελίες των κατοίκων, το έδαφος, λόγω κακοτεχνιών στην αποκατάσταση 

έργων που προηγήθηκαν, παθαίνει καθιζήσεις, με αποτέλεσμα να έχουν συμβεί ατυχήματα με 

αυτοκίνητα που «βουλιάζουν» αλλά και με πεζούς. Η σήμανση είναι ανεπαρκής, σε κάποιες 

περιπτώσεις κατεστραμμένη ή ανύπαρκτη, με αποτέλεσμα να καθίσταται δυσχερής η κατανόηση 

των κανόνων κυκλοφορίας, ιδιαίτερα για μη κατοίκους της περιοχής. Δεν υπάρχουν επαρκή μέτρα 

για την προστασία ευάλωτων χρηστών του οδικού δικτύου, όπως πεζών και ποδηλατών. 
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Τα παραπάνω ζητήματα, σε συνδυασμό με την αυξημένη κυκλοφορία, έχουν οδηγήσει σε πλήθος 

τροχαίων ατυχημάτων, προκαλώντας τραυματισμούς και, σε αρκετές περιπτώσεις, απώλειες 

ζωών. 

Δεδομένης της σοβαρότητας του ζητήματος και της ευθύνης της πολιτείας για τη διασφάλιση 

ασφαλούς οδικού δικτύου 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ:  

1. Είναι ενήμερο το Υπουργείο για την επικίνδυνη κατάσταση του οδικού δικτύου στο Πόρτο 

Ράφτη και τα συχνά τροχαία ατυχήματα που συμβαίνουν εξαιτίας των κακοτεχνιών; 

2. Έχουν καταγραφεί, σε συνεργασία με την Τοπική Αυτοδιοίκηση, τα σημεία του δικτύου 

που χρήζουν άμεσης παρέμβασης; Αν ναι, ποια είναι αυτά; 

3. Ποια μέτρα προτίθεστε να λάβετε άμεσα, σε συνεργασία με τον Δήμο για την 

αποκατάσταση των κακοτεχνιών, την ενίσχυση της σήμανσης και τη βελτίωση της οδικής 

ασφάλειας; 

4. Υπάρχει συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα για την υλοποίηση των απαραίτητων έργων; Αν 

ναι, ποιο είναι αυτό; 

5. Προτίθεστε να δρομολογήσετε προγράμματα ευαισθητοποίησης και εκπαίδευσης των 

οδηγών στην περιοχή, σε συνεργασία με την Τοπική Αυτοδιοίκηση, ώστε να ενισχυθεί η 

οδική ασφάλεια; 

  

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Μανώλης Χριστοδουλάκης 

 

Τάσος Νικολαΐδης 

 




